
                       Munkebo Antennelaug 

 
                            Referat fra generalforsamling den 19/3-2019 

 
1) Valg af dirigent.  

Det blev Preben Petersen. Som konstaterede at der var lovligt indkaldt. 

2) Valg af stemmeudvalg. 2 af deltagerne + Hans fra bestyrelsen. 

Det blev Kim Nielsen og Asger Larsen. 

3) Årsberetning ved formand. 

Formanden aflagde årsberetning, der blev godkendt enstemmigt. 

4) Regnskab 2018 samt budget 2019 ved kassereren. 

Kassereren fremlagde årsregnskab og budget. Herunder en uddybning af kommende 

investering i 2020 til udbygning af anlæg til giganet. 

Det blev herefter godkendt enstemmigt. 

5) Evt. indkomne forslag. 

Bestyrelsen fremlagde forslag til vedtægtsændringer, for tilpasning til den hverdag der er i 

foreningen i dag. Der blev fremsat et enkelt ændringsforslag vedr. kontingent. Herefter 

blev vedtægtsændringerne godkendt enstemmigt. 

6) Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. (Knud Skafte og Claus Laasby) 

Begge genopstillede og der var ikke modkandidater, så det blev genvalg. 

7) Valg af 2 bestyrelsessuppleanter. 

Preben Petersen og Asger Larsen blev valgt. 

8) Valg af 2 bilagskontrollanter. 

Udgik efter vedtægtsændringerne. 

9) Valg af 1 bilagskontrollantsuppleant. 

Udgik efter vedtægtsændringerne. 

10) Eventuelt. 

Der blev drøftet aktuelt problem med manglende/lav lyd på TV2. Stofa var på sagen. 

Teknikeren opfordrede herudover medlemmer til at tilmelde sig mail/sms-beskeder 

omkring driftsstatus på Stofa’s hjemmeside. 

Herudover var der medlem som havde wifi-problemer. Stofa’s tekniker som var mødt op, 

aftalte at besøge det enkelte medlem, så det kan blive løst. 

 

Herefter blev generalforsamlingen afsluttet og dirigenten takkede for god ro og orden. 

 

Fremmøde: Vi var 5 fra bestyrelsen og 8 medlemmer, og en tekniker fra Stofa. 

 

 

På bestyrelsens vegne 

Claus Thor Hansen 


